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     Anonymizováno dle zákona č. 101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů  
Zápis                                        Z7/008 

 
z  8. zasedání ZMČ Brno-jih konaného dne 17.03.2016  

v zasedací místnosti Úřadu městské části Brno-jih,  Mariánské náměstí 13, Brno 
 

Materiály: Rozneseny 11.03.2016  
                   + e -mailem odkaz: xxx 
 
 

Program zasedání: 
1. Zahájení 
2. Dotazy, připomínky a podněty občanů 
3. Doplnění a úprava seznamu investičních akcí v MČ Brno-jih 
4. Rozpočtová opatření 
5. Smlouvy na poskytnutí dotací z rozpočtu roku 2016 MČ Brno-jih 
6. Prodej, směna majetku města Brna 
7. Zásady odměňování – 18. novelizace  
8. Návrh změn příloh zřizovací listiny p.o. Koupaliště Brno-jih 
9. Návrhy obecně závazných vyhlášek statutárního města Brna  
10. Změny ÚPmB 
11. Různé 

 

Přítomni:  17 členů ZMČ Brno-jih  - viz prezenční listina 
Nepřítomni:    p. Petr Kittner (omluven) 
                          p. Roman Rektořík (omluven)    
 

ad 1) Zahájení 
 

Zahájení zasedání v 18.02 h – stav 17 členů ZMČ Brno-jih. 
Zasedání zahájil pan starosta, přivítal členy zastupitelstva na 8. zasedání ZMČ Brno-jih.                   
Program zasedání zastupitelé obdrželi společně s materiály 11.03.2016 + e -mailem odkaz: 
xxx, které byly řádně zveřejněny a vyvěšeny.                           
 
                            
1.1 Program zasedání 
 
Hlasování:  pro – 17        proti – 0           zdržel se – 0 
Program zasedání byl schválen 
 
 
1.2  Ověřovatelé zápisu  
        Návrhy: 

Ing. Anna Böhmová 
Ing. David Rotrekl 
Hlasování: pro – 16   proti – 0    zdržel se – 1  

 
Za ověřovatele zápisu byli schváleni Ing. Anna Böhmová a Ing. David 
Rotrekl. 
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1.3 Schválení zápisu 7. ZMČ Brno-jih  Z7/007 ze dne 17.12.2015  
 

Námitka – Mgr. Haluza: str. 11 bod 9.5 
Vyškrtnou text v závorce „(doporučení směny pozemku)“ 
Pozn.: písařská chyba - došlo omylem překopírováním z minulého bodu 
 
Nesprávné znění z minulého zápisu: 
Hlasování o protinávrhu Mgr. Haluzy (doporučení směny pozemku): 
Hlasování:     pro – 9         proti – 4         zdržel se – 6 
Protinávrh Mgr. Haluzy nebyl p řijat  
 
Správné znění: 
Hlasování o protinávrhu Mgr. Haluzy: 
Hlasování:     pro – 9         proti – 4         zdržel se – 6 
Protinávrh Mgr. Haluzy nebyl p řijat  
 
 
Námitka – Ing. Dočekal v bodě různém 
Připomínka v reakci na byt se zemřelým občanem: 
„Ing. Dočekal – Jak je možné, že člověk, který má s BO sjednaný nájem, to pronajímá 
někomu úplně jinému? 
pí Šebelová (vedoucí BO) – To dnes může. Dneska už to možné je. 
p. starosta – Umožňuje to nový Občanský zákoník, bohužel.“ 
 
Proběhla diskuse mezi Ing. Dočekalem, pí Šebelovou, Mgr. Haluzou, Ing. Harantem,             
p. starostou. 
Byla podána nepřesná informace – požadavek dovysvětlit pro ob čany. 
 
Upřesnění v zápise: 
Dle nového OZ lze pronajmout třetí osobě část bytu (např. u bytu 2+1 pronajmout 1 pokoj), 
pokud nájemník zároveň byt sám trvale užívá, a to i bez souhlasu pronajímatele. Pokud by 
chtěl pronajímat celý byt, souhlas pronajímatele (vlastníka) mít musí. 
 
Hlasování o způsobu vyřízení námitek v zápise:  
Hlasování:  pro – 17        proti – 0           zdržel se – 0 
Zápis 7. zasedání ZMČ Brno-jih Z7/007 byl schválen včetně námitek                   
Mgr. Haluzy a Ing. Dočekala.  
 
 

ad 2) Dotazy, připomínky a podněty občanů 
 

Dotazy, připomínky, podněty občanů – v délce 30 minut – 18.20 – 18,40 h 
 
p. xxx: Předpokládal, že pan starosta představí člověka, který sedí vedle něj (místo                     
p. tajemníka). 
p. starosta: Jelikož p. tajemník je nepřítomen (měl na tento termín od minulého roku 
naplánovanou dovolenou), zaujal jeho místo nový právník ÚMČ Brno-jih Mgr. Ivo Dočekal, 
který dříve pracoval na oddělení přestupků, takže většina přítomných ho zná a nyní zastupuje                             
p. tajemníka  (pan Mgr. Dočekal se sám představil přítomným).                      
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p. xxx:  
 -  Považuje letošní údržbu chodníků za nedostatečnou, co se týká Heršpic (pozdě;  ze ¾ 
chodníků zabírají auta – otázka práce MP; přestože pořídili na úklid malý traktůrek, díky 
autům se tam nedostanou). Firma by měla být seznámena s katastrem obce  H. H., kdy 
posypání končilo u Drutěvy a Bohunické, ale okrsek končí až na Traťové,  zbývajících 250 m 
bylo jako sklínka - neposypané. Nehodnotí, jak to bylo v Přízřenicích nebo v Komárově, ale 
v Heršpicích. 
- Práce MP (navýšilo se o 7 lidí) – skončí pochůzku na ul. Kšírové u hospody. Rychlost 
kontrolují pouze z mostu přes řeku Svratku (doufá, že obec z pokut dostává peníze). Po                         
ul. Sokolové jezdí kamiony a autobusy, kamiony k heršpické firmě  (projíždějí 2-3 za hodinu). 
Prochází Heršpice celý den 4x týdně (má přehled).                      
-  Absence chodníků ul. Kšírova (ELKOV, IREX – k třídírně ovoce) – bláto, kaluže. 
-  Poslední vážný úraz se stal v podjezdu pod železniční tratí dne 5. 3. 2016, kdy se srazili dva 
cyklisté ve věku 60 a 75 let. Pořád se s tím nic neděje, jsou zde vážně ohroženi chodci. 
 

p. starosta: 
- Úklid chodníků. Když sem přišli, ten 1. rok,  firma dostatečně neuklízela, byla upozorněna – 
razantně se to zlepšilo. Kšírova je sama o sobě problematická (stáním aut, úzké chodníky, 
provoz). Řešil na BKOM, jednal o generální opravě – kanalizace, vodovody, přípojky 
praskají, každých 50 m  jednou za 2 měsíce kopou, i dle kanalizačního experta je v havarijním 
stavu, tzn. bude zařazeno do plánu generálních oprav, naprojektuje se i parkování -                          
vyřeší se, jelikož lidé parkují kolmo, a pak auto zavazí do chodníku a nelze uklidit. Sám viděl, 
že kde se s traktůrkem nedostali,  4 chlapi odhrnovali ručně hrablami. Samozřejmě to může 
být případ od případu, ale domnívá se, že došlo ke zlepšení., Firma když řádně nefungoval, 
byla upozorněna: „dělejte – nebo nedělejte“ – výpověď je možná. Nárůst tam byl, takže i OŽP 
to průběžně kontroluje - pí Kubová, i on sám několikrát inicioval, aby to šli dohlédnout, 
v doby co je ve smlouvě odklizeno bylo a bylo to schůdné. Chybou je úprava vyhlášky, která 
dříve nařizovala, že má být odstraněno do 4 hodin (opraveno do 19 – 20 hod), což je nesmysl, 
protože se to buď rozteče nebo není potřeba, protože lidé už jsou v práci. Apelovali a firmu na 
to upozornili a ta slíbila, že nebude vyhlášku dodržovat a bude se snažit odklidit. Stanovily se  
body důležitosti (chodníky u zastávky), aby se lidé mohli dostat dál. Úklid sněhu – nikdy 
100% spokojenost nebude, jelikož pokud začne padat, nemají nachystáno tolik aut, aby tam 
okamžitě s nimi byli – ale došlo k rapidnímu zlepšení, když v Přízřenicích konečně viděli 
odhrnovací vůz, což dříve pravidlem nebylo. 
-  Kamiony – Sokolova ulice. Když se zavřel železniční přejezd, který tam byl (čekalo se cca 
20 minut, byl klid). Je to rezerva za dálnici, lidé to používají jako objezd, nyní se to zlepšilo, 
co se týká počtu aut (může se jezdit bez dálniční známky – byl problém, že lidé z Rosic, kteří 
neměli dálniční známku, jeli přes Bosonohy a projížděli tudy, aby se dostali do Brna). Nyní se 
zlepšilo, ale v případě kamiónů, ti ušetří za mýto, jestliže sjedou o sjezd dříve a dojedou touto 
ulicí. Heršpickou firmou, zřejmě myslel pan xxx HORTIM, zde je provoz kamiónů obrovský. 
Sám viděl policisty, apelovali na to i na komisích, auta zastavují, ale  nestojí tu každý den. Je 
problematické tu kamión zastavit. Starosta byl na OD MMB – ideální by bylo umístit kameru 
(nasnímá, máme číslo a může se stíhat). Pokuty nejsou příjmem obce – MČ, ale příjmem 
města Brna. Situace je tam dramatická. Volali na OD, dle p. Bielka zůstala navrchu „30“ u 
Valorie zapomenutá. Nicméně dole je s rychlostí problém. V Rozpočtovém opatření vidíte, že 
MČ nakoupí radar, aby se měřila rychlost, byť jen informativně, bude to mít minimálně 
psychologický efekt (známy SPZ, těch kdo překračují rychlost). Volává mu paní xxx, která 
bydlí před podjezdem. Nyní bude na půl roku klid, protože jsou na příští rok plánované 
opravy (vodovod, kanalizace) od mostu Vídeňská až po sjezd do přejezdu bude generálka sítí 
na levé straně, včetně povrchu. Paní bude mít minimálně 1/2 roku klid, nebude se tam jezdit, 
tudíž bude klid i na Sokolové. Je to jen dočasné řešení. Chtěli bychom ještě omezení výšky, 
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aby tam kamióny nemohly. Ale je to jako rezerva dálnice, krajská silnice, takže nezmůžeme 
nic. Je to bezmoc – nejde s tím nic dělat. Policie by zde musela stát každý den. Jak státní, tak 
městská policie to řeší. Sám viděl, aby mohli zastavit kamión, museli si uhlídat 10 
parkovacích míst, kde auta nemohla stát. Je to trochu nadlidský úkol (ale tím v žádném 
případě pan starosta policii neomlouvá). 
- Chodník ELKOV x IREX – tam je problém, že jednak pozemky nejsou ve vlastnictví obce, 
nelze chodník v tom místě zbudovat, buďto jsou soukromé, protože to byly pole, které se 
zachovaly až k silnici,  anebo je tam problém – mezi silnicí a polem byl příkop - patří 
ÚZSVM.  ÚZSVM nyní začne Brnu pozemky převádět, velký problém – žádosti jsou tu 12 – 
15 let. Dnes byl starosta ne Svazu měst a obcí JmK – katastrofální situace s tímto úřadem. 
Vodárny s tím opět bojují, mají dělat vodovod v Přízřenicích, nemohou přes kousek pozemků 
ÚZSVM (za průchod zaplatí třeba 150.000,- Kč, jen že projedou přes pozemek). Situace je tu 
celkem složitá, nyní se snad kolem vodovodu blýská na lepší čas.  Co se týče konce katastru – 
má p. xxx pravdu, neví přesně v který okamžik to nebylo posypáno, ale katastr opravdu končí 
na polovině silnice Traťové. (pozn. p. xxx – když bylo největší náledí). Pan starosta 
poděkoval za upozornění, řekne firmě a podívá se na to, jestli to půjde. Doufá, že sníh už  
letos nebude). 
 

p. Reich: Doplnění k MP -  došlo k navýšení počtu strážníků na Revíru Brno-jih na 37, ale 
zatím papírově, lidi fyzicky nejsou (billboardy, plakáty - problém v náboru, lidé vypadnou ne 
na psychotestech, ale na fyzických testech (v tisku bylo uvedeno, že z 200 uchazečů jich 
prošlo 8). To je věc, kterou MČ neovlivní. Papírově jich je 37, ale fyzicky zatím 34. K zákazu 
na ul. Sokolové – autobusy tam mohou zatáčet, nesmí tam pouze náklaďáky. Je tam značka 
„zákaz vjezdu nákladních automobilů“. Autobus tam může, jakýkoliv velký (i nelinkový). 
 

p. starosta: MP – opticky to vypadá, že budeme mít více policistů, ale rajón Brno-jih je 
nejenom u nás, ale začíná Chrlicemi, Slatinou atd. Takže to musíme brát s rezervou, ale 
blížíme se k nějakému stavu. Bude to určitě vylepšeno. 
 

Ing. Böhmová: Má poznámku k MP, velitel by měl možná zase přistoupit k modelu, kdy pro 
každou část byl jeden známý policista (lidi věděli, že ten patří do Heršpic a ten zas do 
Přízřenic). Protože například loni v Heršpicích od prosince až doposud bylo minimálně                       
7 napadení v RD. Nyní, co je doma, opravdu policisty není vidět - alespoň autem večer. Tam 
jsou napadení a zrovna na jejich náměstí vykradli dům, takže ať s tím něco dělají. 
 

p. starosta: Ví o co se jedná, jak již říkal minule, je to problém té ubytovny, upozorňoval na to 
policii. 
 

p. starosta: K p. Harantovi - připomínka z minulého zasedání – ohledně osvětlení jednal 
s Technickými sítěmi, aby umístili ještě doprostřed sloup. Je to vedeno jako investiční akce, 
takže to nebude za týden, ale již se to rýsuje. 
 

Ing. Harant: Většina krádeží se stává v noci ze soboty na neděli. Jemu vykradli garáž, 
vykradli i obchod vedle garáží. Chtělo by doporučit policii, aby v tuto noc projela tento úsek  
3 – 4x za noc. Protože oni prý jedou 1x, a to je všechno. Takže ti lidé už vědí, že mezi druhou 
a třetí hodinou v noci nikde nikdo není. 
 

p. Reich: Komunikujeme s vedoucím revíru, tyto konkrétní připomínky mu předáme, ale ta 
komunikace není taková, že bychom ho mohli úkolovat. MP úkoluje pouze primátor města 
Brna, starosta MČ nemůže. Co se týká upozorňování na tyto konkrétní poznatky, tak na ulici 
Sokolova, tam už v té oblasti upozornění na vloupání byla. Na loňské Heršpické pouti občané 
upozornili, že na ulici Perunova, v okolí začal narůstat počet vloupání, takže jsme na to MP 
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upozorňovali, aby se té lokalitě více věnovala. Zadrželi tam člověka, který na Sokolové 
poškozoval označník zastávky MHD –  našli u něj nelegálně drženou zbraň se 100 náboji.  
p. starosta: Na tyto věci upozorníme státní policii a na komisi bezpečnosti, dopravy                         
a veřejného pořádku  MP. 
 

p. Ponížil (mladší): Chtěl by navázat na dotazy ohledně ul. K Terminálu. Po cestě jak jdou 
lidé k Hortimu – špatné, nic tam není (nelze přejít).  
 

p. starosta: Po té, co jsme zjistili, co je potřeba do normy, byl by v tom místě potřeba ostrůvek 
(znehodnocení křižovatky). 
 

p. Reich: Není tam chodník, přechod není zbudovat odkud - kam, jelikož nám nepovolí 
zbudovat přechod do „pangejtu“. Nejdříve se musí vyřešit chodník, pak doufejme i ten 
přechod. Výjímečně na ul. K Terminálu mu více než absence přechodu  vadí to, že na ZŠ 
Bednářova do školy chodí poměrně nebezpečně žáci, kteří nestihnou autobus, který tam 
zajíždí  závlekem. 
 

p. starosta: Tímto podobným způsobem řešíme přechod Železná x Kšírova. Tam jsme narazili, 
ale zde naštěstí ostrůvek pravděpodobně nevyjde (přechod u zastávky).  
 

p. xxx z ul. Bohunická: Dotaz na čištění ulice; od č. 69 až k Drutěvě, Bohunická ulice – 
nečistí se odjakživa silnice (cca 6 domů). Silnice – základní pás, kde parkují auta (při čištění 
projede vůz 2 m od krajnice). Kde auta stojí v jízdním pruhu – zařídit, aby byla zaručena 
průjezdnost. 
 

Ing. Rusler: Čistí BKOM – prověříme. 
 

p. starosta: požádal pana xxx, zda by na sebe nezanechal kontakt – ten sdělil svoji e-mailovou 
adresu   
 
 
 

ad 3) Doplnění a úprava seznamu investičních akcí v MČ Brno-jih 
 
3.1 
Doplnění a úprava „Seznamu investičních akcí v MČ Brno-jih      ur čených 
k postupné realizaci“. 
                                                               Projednáno v RMČ Brno-jih na 35. zasedání dne 10.02.2016 

 
Komentář: 
A. Na základě požadavku ÚMČ Brno-jih upravujeme v „Seznamu investičních akcí 

určených k postupné realizaci“ zařazení jednotlivých bodů následovně:   
 
Kap.739 – Místní hospodářství                                                                              strana 2 
9. Přechod Kšírova-Železná 
 
a nově zařazujeme pod stejným názvem do kap.710 jako bod 5. tj.: 
 
Kap.710 – Doprava                                                                                                 strana 1 
5. Přechod Kšírova-Železná                                           
 
B. Na základě požadavku ÚMČ Brno-jih  doplňujeme do „Seznamu  investičních akcí v MČ 

Brno-jih určených k postupné realizaci“ následující body:  
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Kap.739 – Místní hospodářství                                                                              strana 2 
9. Rekonstrukce domu Černovická 10 
10. Rekonstrukce domu Kovářská 8 
11. Vybudování půdní vestavby v domě Pompova 11, zateplení domu 
12. Rekonstrukce bojleroven v sídlišti Komárov 
13. Chodník Havránkova-Vomáčkova 
 
Mgr. Haluza: 13. Chodník Havránkova-Vomáčkova 
Doplnit do závorky (MATÉ) 
 
p. starosta: Doplnit do závorky (směr Brno) 
13. Chodník Havránkova-Vomáčkova (směr Brno) 
 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení – doplněno v příloze 13. Chodník Havránkova-
Vomáčkova (směr Brno): 
Usnesení:  
ZMČ Brno-jih schvaluje úpravu a doplnění „Seznamu investičních akcí v MČ Brno-jih 
určených k postupné realizaci“, a to následovně: upravuje zařazení bodu 9 s názvem 
„Přechod Kšírova-Železná“ z kap. 739 str. 2 a nově zařazuje jako bod 5 na kap. 710 str. 1 pod 
stejným názvem a dále doplňuje body 9, 10, 11, 12 a 13 na kap. 739 str. 2.  
 
 

Hlasování:     pro – 17         proti – 0         zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato 
 
ad 4) Rozpočtová opatření 
 

4.1  
Rozpočtové opatření č. 1/2016  
                                                               Projednáno v RMČ Brno-jih na 33. zasedání dne 13.01.2016 

Komentář: 
Předmětem rozpočtového opatření je navýšení rozpočtu na straně příjmů, a to sice o:  
- financování (uspořené finanční prostředky z minulých let) 

Na straně výdajů se jedná o povýšení položky na:  
- investiční akce, které započaly v roce 2015 a jejichž realizace potrvá i v roce 2016 
z důvodu zachování plynulosti realizace těchto investičních akcí. Předmětem rozpočtového 
opatření je mimo jiné navýšení položky na výběrové řízení „Komplexní údržba zeleně, 
údržba chodníků a obsluha odpadkových košů“ pro firmu ikis; investiční akci „Přechod 
Kšírova-Železná“; elektrickou energii pro budovu školství při ZŠ Bednářova – Sokolova 4; 
na nákup investice „Měřiče rychlosti“; na investiční akce „Rekonstrukce a modernizace při 
ZŠ Bednářova – Sokolova 4“, Rekonstrukce objektu Kaštanová 141e“ – WC, sociální 
zařízení; „Zabezpečovací systém na objektech MČ Brno-jih“; „Rekonstrukce a modernizace 
budovy hasičky Břeclavská 12“; „Rekonstrukce a modernizace budovy Bednářova 16“; 
„Rekonstrukce a modernizace budovy Havránkova 82“; „Rekonstrukce a modernizace 
budovy Jeneweinova 4“; „Nákup nemovitostí“; „Rekonstrukce a modernizace budovy 
Sokolova 2a“; „Revitalizace a modernizace Mariánského náměstí Brno“; „Sídliště Brno 
Komárov – terénní a parkové úpravy včetně vybudování případných staveb“; „MŠ 
Hněvkovského 62 – zateplení budovy, pouze dopracování a vybudování vnější kanalizace“ – 
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výlezy na střechu a investiční akce „Nádstavba budovy MŠ Záhumenice 1“, případně další 
přesuny dle potřeb a požadavků ÚMČ Brno-jih.  

Mgr. Haluza požádal p. starostu o stručné vysvětlení jednotlivých kolonek, co se bude „dělat“. 
Pan starosta vysvětlil podrobně jednotlivé položky. 
 
Ing. Böhmová – Sokolova 4 neuvádět pod ZŠ Bednářova. Je čas uvést na pravou míru. 
Proběhla diskuse (p. starosta, Mgr. Haluza, Ing. Lamparter, Ing. Bártová, Mgr. Ivo Dočekal – 
právník). 
 

Ing. Bártová – Všude, kde to jde, tak změní. 
p. starosta – Název se měnit nebude, z důvodu posunutí realizace investiční akce. 
Předložení informativní zprávy:  
ZMČ Brno-jih bere na vědomí předložené rozpočtové opatření č. 1/2016 – viz příloha. 
 
 

4.2  
Rozpočtové opatření č. 2/2016  
                                                               Projednáno v RMČ Brno-jih na 35. zasedání dne 10.02.2016 

Komentář: 
Předmětem rozpočtového opatření je navýšení rozpočtu na straně příjmů, a to sice o:  
- odvody z investičních fondů MŠ, ZŠ a Koupališti Brno-jih ve výši odpisů; financování 

(uspořené finanční prostředky z minulých let). 

Na straně výdajů se jedná o povýšení položky na: 
- odvody z investičních fondů MŠ, ZŠ a Koupaliště Brno-jih ve výši odpisů; navýšení 

položky na srážkové vody, plyn a telefony budovy Sokolova 4 (zatím není nájemce, proto 
náklady resp. výdaje nese MČ Brno-jih) a navýšení položky na investiční akci 
„Rekonstrukce a modernizace budovy při ZŠ Bednářova – Sokolova 4“. 

 

Usnesení:   
ZMČ Brno-jih schvaluje provedení RO č. 2 /2016 – viz příloha. 
 
Hlasování:     pro – 10         proti – 0         zdržel se – 7 
Usnesení bylo přijato 
 

4.3  
Rozpočtové opatření č. 3/2016  
                                                               Projednáno v RMČ Brno-jih na 37. zasedání dne 09.03.2016 

Komentář: 
Předmětem rozpočtového opatření je navýšení rozpočtu na straně příjmů, a to sice o:  
- navýšení položky neinvestičního transferu na VPP ze SF EU 82,38 % a 17,62 % ze SR ČR; 

financování (uspořené finanční prostředky z minulých let). 

Na straně výdajů se jedná o povýšení položky na: 
- navýšení mzdové položky na VPP ve výši poskytnuté z ÚP, včetně odvodů za sociální                  

a zdravotní pojištění; navýšení položky na investiční akce „Rekonstrukce a modernizace 
budovy MŠ Záhumenice 1“, „Rekonstrukce a modernizace budovy při ZŠ Bednářova – 
Sokolova 4“, „Rekonstrukce a modernizace budovy MŠ Kšírova 3“; navýšení položky 
konzultace a poradenství na vypracování studie území MČ Brno-jih; navýšení položky na 
odkup vybavení od firmy Safe Tec s.r.o., které je součástí vybavení movitého majetku 
horolezeckého centra Komec, Hněvkovského 62c, Brno, v souladu se smlouvou č. 031314, 
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článek II, odstavec 5 a ostatní přesuny mezi výdajovými položkami příspěvků pro občanská 
sdružení do výše schváleného rozpočtu dle požadavku vedení radnice MČ Brno-jih.   

Poznámka: 
VPP – Veřejně prospěšné práce 
SF EU – Sociální fond Evropské unie 
SR ČR – Státní rozpočet České republiky 
 

Usnesení:   
ZMČ Brno-jih schvaluje provedení RO č. 3 /2016 – viz příloha. 
 
Hlasování:     pro – 10         proti – 6         zdržel se – 1 
Usnesení bylo přijato 
 
 
ad 5) Smlouvy na poskytnutí dotací z rozpočtu roku 2016 MČ 

Brno-jih 
 
5.1   
Smlouvy o poskytnutí dotací z rozpočtu roku 2016 MČ Brno-jih                                                                  

Projednáno v RMČ Brno-jih na 36. zasedání dne 24.02.2016 
 

Projednáno v RMČ Brno-jih na 36. zasedání dne 24. 2. 2016. RMČ Brno-jih projednala 
materiál týkající se dotací poskytovaných z rozpočtu roku 2016. V tabulce jsou uvedeny 
organizace, kterým RMČ Brno-jih výši dotace upravila, schválila a rovněž organizace, 
kterým tato dotace schválena nebyla. Jedná se také o schválení znění smluv uzavíraných 
mezi organizacemi viz tabulka  a statutárním městem Brnem - městskou částí Brno-jih, 
Mariánské náměstí 13, 617 00 Brno. RMČ Brno-jih doporučila ZMČ Brno-jih potvrdit její 
stanovisko.  
 
Zdůvodnění:  
Jedná se o smlouvy na poskytnutí neinvestičních a investičních dotací z rozpočtu roku 2016 
MČ Brno-jih ve výši schváleného (upraveného) rozpočtu pro rok 2016 viz tabulka. Zároveň 
se jedná o podporu de minimis, tj. podporu malého rozsahu.  
 
   

 Název organizace Částka 
požadované dotace 

Účel I/P 

1. Základní umělecká škola, PO, Slunná 11, Brno 617 00 25.000,-- Kč  P 
2.a) FC Sparta Brno, spolek, Mariánské nám.3, Brno 617 00 125.000,-- Kč P 
2.b) FC Sparta Brno, spolek, Mariánské nám.3, Brno 617 00 50.000,-- Kč I 
3. TJ Sokol Brno-jih, spolek, Pompova 22, Brno 617 00 70.000,-- Kč P 
4.a) TJ Lokomotiva Brno H.Heršpice, spolek, Sokolova 2, 

Brno 619 00 
=0,-- Kč I 

4.b) TJ Lokomotiva Brno H.Heršpice, spolek, Sokolova 2, 
Brno 619 00 

82.000,-- Kč P 

4.c) TJ Lokomotiva Brno H.Heršpice, spolek, Sokolova 2, 
Brno 619 00 ŽÁDOST BYLA DORU ČENA PO 
TERMÍNU PRO PODÁVÁNÍ ŽÁDOSTÍ. 

=0,-- Kč I 
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DORUČENO NA ÚMČ 3.2.2016. 
5. Skaut-český skauting ABS Brno, Středisko Lesní 

moudrost, Pellicova 2, Brno 602 00 
15.000,-- Kč P 

6. Svaz důchodců ČR MO Brno, Klub seniorů Komárov, 
Tuháčkova 25, 617 00 

30.000,-- Kč P 

7. Svaz důchodců ČR MO Brno, Klub důchodců H. Heršp., 
Bednářova 28, 619 00 

25.000,-- Kč P 

8. Český svaz bojovníků za svobodu, tř. Generála Píky 2, 
Černá Pole-kasárna, Brno, 613 00 

4.000,-- Kč P 

9. SDH Brno-Přízřenice, Břeclavská 291/12, Brno 619 00 50.000,-- Kč P 
10. Brněnský svaz malé kopané, o.s., Moldavská 21, Brno 

625 00       
=0,-- Kč P 

11. Dotyk o.p.s., Vysoké Popovice 253, 664 84 6.500,-- Kč  P 
12. Římskokatolická farnost u kostela sv. Jiljí Brno-Komárov, 

Černovická 2a, Brno 
50.000,-- Kč P 

13. Honební společenstvo Modřice I.-Brno-jih, Masarykova 
132, 664 42 Modřice 

10.000,-- Kč P 

14. Sdružení tradičního Kung Fu Brno, Kuklenská 8, 615 00 
Brno 

30.000,-- Kč P 

15.a) Společnost pro podporu lidí s mentálním postižením v 
ČR, z.s. SPMP ČR pobočný spolek Brno, Lomená 
530/44, Brno 617 00 

10.000,-- Kč P 

15.b) Společnost pro podporu lidí s mentálním postižením v 
ČR, z.s. SPMP ČR pobočný spolek Brno, Lomená 
530/44, Brno 617 00 

10.000,-- Kč P 

16. Pro Draci s.r.o., Horákova 8, 616 00 Brno 10.000,-- Kč P 
17. Knihovna Jiřího Mahena v Brně, p.o., Kobližná 4, 

601 50 Brno  
20.500,-- Kč P 

18. SK TORI JUDO BRNO, Pod sirotkem 84, Radostice 
664 46 

5.000,-- Kč P 

19. Babybox pro odložené děti – STATIM, z.s., Pod 
Oborou 88,   104 00 Praha 10 - Hájek 

Částka nebyla 
uvedena 

P 

20. FIDES Brno, Dornych 57, 617 00 Brno =0,-- Kč P 
21. Černovické sdružení, Havraní 1207/18c, 618 00 Brno  

ŽÁDOST BYLA DORU ČENA PO TERMÍNU PRO 
PODÁVÁNÍ ŽÁDOSTÍ. DORU ČENO NA ÚMČ 
2.11.2015.  

=0,-- Kč P 

22. Vaizard, o.p.s., Kainarova 26, Brno 616 00 
ŽÁDOST BYLA DORU ČENA PO TERMÍNU PRO 
PODÁVÁNÍ ŽÁDOSTÍ. DORU ČENO NA ÚMČ 
2.11.2015. 

=0,-- Kč P 

 CELKEM DOTACE pro rok 2016 628.000,--  

                         
Vysvětlivky: 
P= provozní 
I= investiční                         
 
Usnesení:  
ZMČ Brno-jih schvaluje výši dotace a znění smluv  uzavíraných mezi organizacemi viz 
tabulka a statutárním městem Brnem-městskou částí Brno-jih, Mariánské náměstí 13, 617 00 
Brno.  
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Hlasování:     pro – 17         proti – 0         zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato 
ad 6) Prodej, směna majetku města Brna 

 

6.1                           
Žádost MO MMB o vyjádření k úplatnému převodu pozemku p.č. 1018/8 
v k.ú. Komárov z vlastnictví ČR-ÚZSVM do vlastnictví statutárního města 
Brna. 
                                                               Projednáno v RMČ Brno-jih na 33. zasedání dne 13.01.2016 

Usnesení:    
ZMČ Brno-jih  doporučuje úplatný převod pozemku p. č. 1018/8 v k. ú. Komárov 
z vlastnictví ČR-ÚZSVM  do vlastnictví statutárního města Brna, z úrovně města. Po převodu 
pozemku do vlastnictví statutárního města Brna, žádá MČ Brno-jih o jeho svěření. ZMČ 
Brno-jih ukládá majetkovému odboru písemně vyrozumět žadatele.                                                                                                                                                
 
Hlasování:     pro – 17         proti – 0         zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato 
 
 

6.2                           
Žádost MO MMB o vyjádření k bezúplatnému převodu pozemků                     
p.č. 1563/2, p.č. 1563/3, p.č. 1563/20 a p.č. 1563/22 v k.ú. Komárov 
z vlastnictví ČR-ÚZSVM do vlastnictví statutárního města Brna. 

     Projednáno v RMČ Brno-jih na 34. zasedání dne 27.01.2016 
 

ZMČ Brno-jih  bere na vědomí bezúplatný převod pozemků p.č. 1563/2, p.č. 1563/3,                 
p.č. 1563/20 a p.č. 1563/22 vše v  k. ú. Komárov z vlastnictví ČR-ÚZSVM  do vlastnictví 
statutárního města Brna. Po převodu pozemků do vlastnictví statutárního města Brna, žádá 
MČ Brno-jih o jejich svěření. ZMČ Brno-jih ukládá majetkovému odboru písemně vyrozumět 
žadatele.                                                                                                                                                                                                       
 
 
6.3                           
Žádost Společenství vlastníků Traťová 589/2, sídlem Traťová 589/2, 619 00 
Brno, o vyjádření k záměru zateplení budovy č.p. 589 jež je součástí 
pozemku p.č. 1522/19, které přesáhne na pozemek SMB p.č. 1522/3 svěřený 
MČ, vše k.ú. Horní Heršpice.  

     Projednáno v RMČ Brno-jih na 34. zasedání dne 27.01.2016 

Usnesení:    
ZMČ Brno-jih, s ohledem na § 1087 zákona č. 89/2012 Sb., občanský zákoník a Vyhlášku 
města Brna č. 20/2001, kterou se vydává Statut města Brna, doporučuje SMB vydat souhlas 
se záměrem zateplení bytového domu Traťová 589/2, budova č.p. 589, jež je součástí 
pozemku p.č. 1522/19 v k.ú. Horní Heršpice, které přesáhne na pozemek SMB 1522/3 v k.ú. 
Horní Heršpice, svěřený MČ, pro Společenství vlastníků Traťová 589/2, sídlem Traťová 
589/2, 619 00 Brno. Zastupitelstvo ukládá majetkovému odboru vyrozumět písemně žadatele 
a MO MMB. 
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Hlasování:     pro – 17         proti – 0         zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato  
6.4                           
Žádost MO MMB, Malinovského nám. 3, 601 67  Brno, o vyjádření 
k prodeji  pozemku p.č. 320/2, v k.ú. Horní Heršpice. 
                                                               Projednáno v RMČ Brno-jih na 35. zasedání dne 10.02.2016 

 

Usnesení:    
ZMČ Brno-jih doporučuje  prodej pozemku p.č. 320/2 vlastníku RD na pozemku                    
p.č. 320/1, vše v k.ú. Horní Heršpice. ZMČ Brno-jih ukládá majetkovému odboru vyrozumět 
písemně MO MMB. 
 
Hlasování:     pro – 17         proti – 0         zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato 
 
 
 

6.5                           
Žádost MO MMB, Malinovského nám. 3, 601 67  Brno, o vyjádření 
k prodeji částí pozemků p.č. 36/1, p.č.32/6, p.č. 32/8 a 36/16  v k.ú. Dolní 
Heršpice. 
                                                               Projednáno v RMČ Brno-jih na 35. zasedání dne 10.02.2016 

 

Usnesení:    
ZMČ Brno-jih nedoporučuje prodej částí pozemků p.č. 36/1, p.č.32/6, p.č. 32/8 a 36/16  
v k.ú. Dolní Heršpice. ZMČ Brno-jih ukládá majetkovému odboru vyrozumět písemně MO 
MMB. 
 
Hlasování:     pro – 17         proti – 0         zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato 

                           
 
6.6                           
Žádost pana xxx a paní xxx, o vyjádření k nabídce odprodeje pozemků p.č. 
582/1 a 582/2 v k.ú. Přízřenice do vlastnictví statutárního města Brna. 

     Projednáno v RMČ Brno-jih na 36. zasedání dne 24.02.2016 
 

Usnesení:    
ZMČ Brno-jih  doporučuje nabytí  pozemků p.č. 582/1 a p.č. 582/2 v k.ú. Přízřenice od pana 
xxx a paní xxx, do vlastnictví statutárního města Brna, z úrovně statutárního města Brna, za 
podmínky provedení dokončení odstranění stavby na pozemku p.č.  582/2 v k.ú. Přízřenice,  
před podpisem kupní smlouvy. Po převodu pozemků do vlastnictví statutárního města Brna, 
žádá MČ Brno-jih o jejich svěření. ZMČ Brno-jih ukládá majetkovému odboru písemně 
vyrozumět žadatele.                                                                                                                                                                                                       
 
Hlasování:     pro – 17         proti – 0         zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato 
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6.7                           
Žádost MMB MO, se sídlem Malinovského nám. 3, 601 67 00 Brno,                      
o vyjádření k využití předkupního práva ke garáži bez čp/če na pozemku 
SMB p.č. 474/29 k.ú. Komárov a současně vyjádření k předpokladu využití 
předkupního práva ke garážím při ulici Sazenice zapsané na pozemcích     
p.č. p.č. 474/28, p.č.  474/30, p.č. 474/31, p.č. 474/32, p.č. 474/33, p.č. 474/34, 
p.č. 474/36, p.č. 474/37, p.č. 474/38, p.č. 474/39, p.č. 474/40, p.č. 474/41,               
p.č. 474/42, p.č. 474/43, p.č. 474/44, p.č. 474/45, p.č. 474/46, p.č. 474/47, vše 
v k.ú. Komárov. 

     Projednáno v RMČ Brno-jih na 36. zasedání dne 24.02.2016 
 
Usnesení:    
ZMČ Brno-jih  nedoporučuje využití předkupního práva ke garáži bez čp/če na pozemku 
SMB  p.č. 474/29 k.ú. Komárov. 
Využití předkupního práva ke garážím při ulici Sazenice zapsané na pozemcích                        
p.č.  474/28, p.č.  474/30, p.č. 474/31, p.č. 474/32, p.č. 474/33, p.č. 474/34, p.č. 474/36,                    
p.č. 474/37, p.č. 474/38, p.č. 474/39, p.č. 474/40, p.č. 474/41, p.č. 474/42, p.č. 474/43,                    
p.č. 474/44, p.č. 474/45, p.č. 474/46, p.č. 474/47, vše v k.ú. Komárov bude posuzováno 
individuáln ě. ZMČ Brno-jih ukládá majetkovému odboru písemně vyrozumět žadatele.                                                                    
 
Hlasování:     pro – 17         proti – 0         zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato 
 
 

6.8                          
Žádost firmy O2 Czech Republic a.s., se sídlem Za Brumlovkou 266/2, 
Praha 4, 140 22  Praha, pracoviště Jana Babáka 11, 602 00  Brno,                   
o vyjádření pro MMB MO k  prodeji části pozemku p.č. 629/3, v k.ú. Dolní 
Heršpice,  za účelem využití jako přístupová cesta, popřípadě ke zřízení 
služebnosti přístupu k budově. 
 

Oprava písařské chyby v usnesení bodu č. 11.1 ze 4. zasedání  ZMČ konaného dne                        
11. 6. 2015: 
 

Opravené usnesení:   
ZMČ Brno-jih  
-          doporučuje  prodej části  pozemku p.č. 629/3, jako přístupová cesta k budově č. pop. 

144 stojící na pozemku p.č. 629/21 v k.ú. Dolní Heršpice, pro firmu O2 Czech 
Republic a.s., IČ 60193336, se sídlem Za Brumlovkou 266/2, 14022  Praha 4, 
pracoviště J Babáka 11, 602 00  Brno. 

- nedoporučuje zřízení služebnosti přístupu k budově č. pop. 144 stojící na pozemku 
p.č. 629/21 v k.ú. Dolní Heršpice, pro firmu O2 Czech Republic a.s., IČ 60193336, 
se sídlem Za Brumlovkou 266/2, 14022  Praha 4, pracoviště J Babáka 11, 602 00  
Brno. 

            ZMČ Brno-jih ukládá majetkovému odboru vyrozumět písemně žadatele a MO MMB. 
 
Hlasování:     pro – 17         proti – 0         zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato  
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6.9                           
Převod pozemku p.č. 1447/1 v k.ú. Horní Heršpice 

     Projednáno v RMČ Brno-jih na 37. zasedání dne 09.03.2016 
 

Usnesení:    
ZMČ Brno-jih doporučuje  převod pozemku p.č. 1447/1 v k.ú. Horní Heršpice z majetku 
ČR – Krajské ředitelství policie Jihomoravského kraje, se sídlem Kounicova 687/24,                  
602 00  Brno do vlastnictví statutárního města Brna. Po převodu na město Brno bude 
pozemek součástí stávající účelové komunikace. ZMČ Brno-jih ukládá majetkovému odboru 
požádat písemně MO MMB o zajištění převodu. 
 
Hlasování:     pro – 17         proti – 0         zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato 
 
 

ad 7) Zásady odměňování – 18. novelizace  
7.1                         
Zásady odměňování - 18. NOVELIZACE 
-  neuvolněných členů ZMČ Brno-jih a členů výborů 
 -  předsedů a členů komisí, kteří nejsou členy ZMČ Brno-jih   

                                                              Projednáno v RMČ Brno-jih na 35. zasedání dne 10.02.2016 
 

Komentář:  
Tato 18. novelizace se týká vyplácení odměny neuvolněným členům ZMČ  
Brno-jih a členům výborů, předsedům a členům komisí, kteří nejsou členy ZMČ Brno-jih, 
vychází v důsledku novelizace nařízení vlády č. 37/2003 Sb., nařízením vlády                                   
č. 352/2015 Sb., o odměnách za výkon funkce členům zastupitelstev,                                                
ruší znění 17. novelizace a je  účinná od 1. 4. 2016. 
 

Vláda schválila dne 14. prosince 2015 nařízení vlády č. 352/2015 Sb., kterým se mění 
nařízení vlády č. 37/2003 Sb., o odměnách za výkon funkce členům zastupitelstev, ve znění 
pozdějších předpisů. 
 

Projednáno v RMČ na 35. zasedání R7/035 dne 10. 2. 2016.  RMČ Brno-jih souhlasí se 
zněním Zásad odměňování - 18. novelizací (neuvolněných členů ZMČ Brno-jih a členů 
výborů; předsedů a členů komisí, kteří nejsou členy ZMČ Brno-jih) zpracovaných v souladu 
s nařízením vlády č. 37/2003 Sb., novelizovaném nařízením vlády č. 352/2015 Sb., v platném 
znění, při respektování § 77 zákona č. 128/2000 Sb., v platném znění, s účinností od 1. 4. 
2016  v rozsahu a výši uvedené v příloze. RMČ Brno-jih doporučuje ZMČ Brno-jih tyto 
zásady odsouhlasit. 
 

Usnesení:   
ZMČ Brno-jih souhlasí se  zněním Zásad odměňování - 18. novelizací (neuvolněných 
členů ZMČ Brno-jih a členů výborů; předsedů a členů komisí, kteří nejsou členy ZMČ 
Brno-jih) zpracovaných v souladu s nařízením vlády č. 37/2003 Sb., novelizovaném 
nařízením vlády  č. 352/2015 Sb., v platném znění, při respektování § 77 zákona č. 128/2000 
Sb., v platném znění, s účinností od 1. 4. 2016  v rozsahu a výši uvedené v příloze. 
 
Hlasování:     pro – 17         proti – 0         zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato 
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ad 8) Návrh změn příloh zřizovací listiny p.o. Koupaliště Brno-jih 
 

8.1                     
Návrh na změny příloh č. 1 a 2 zřizovací listiny příspěvkové organizace 
Koupaliště Brno-jih. 

                                                              Projednáno v RMČ Brno-jih na 35. zasedání dne 10.02.2016 
 

Komentář: 
V příloze č. 1 (nemovitý majetek) a v příloze č. 2 (movitý majetek - dlouhodobý hmotný 
majetek) zřizovací listiny se odstraňují pořizovací ceny všech položek majetku, jelikož 
průběžně dochází nebo může docházet k technickému zhodnocení majetku.  
Příloha č. 1 se dále doplňuje o položky č. 143 Kulturní dům Bednářova 16 a č. 433 Budova – 
pí xxx. 
V příloze č. 2 se odstraňuje položka č. 427 Vsakovačka, doplnění chodníků, dlažby                                 
a zpevněných ploch, která byla přesunuta na inv. č. 418 Přírodní koupací biotop. 
Znění samotné zřizovací listiny zůstává beze změn. 
 

Obsah (přílohy):   
- Příloha č. 1 a 2 

 
Mgr. Haluza – Dotaz, proč se pod koupaliště dává kulturák Bednářova? 
p. starosta – Protože Koupaliště tam bude provozovat kulturní činnost. Po ukončení pronájmu 
taneční školy v loňském roce KD zeje prázdnotou a měla by tam probíhat nějaká kultura                 
(bude o něj pečovat a zároveň provozovat kulturu). Je to neobvyklé v této MČ, ale úřad 
provozovat kulturu nezvládne. Má to název Koupaliště, který už teď není přesný, protože je to 
jak Koupaliště, tak Jižanský dvorek. Možná se budeme muset zamyslet nad nějakým jiným 
názvem, působí to divně, ale je to o tom, aby byla zahájena jeho kulturní činnost. 
Mgr. Haluza – Kolik pod Koupalištěm pracuje lidí, kolik tam bude pracovat lidí? 
p. starosta – Myslím, že cca 6 lidí. 
 
Usnesení:   
ZMČ Brno-jih schvaluje návrh změn příloh č. 1 a 2 zřizovací listiny příspěvkové 
organizace Koupaliště Brno-jih.  
     
        
Hlasování:     pro – 10         proti – 5         zdržel se – 2 
Usnesení bylo přijato 
 
 

ad 9) Návrhy obecně závazných vyhlášek statutárního města Brna   
 

9.1   
Novela obecně závazné vyhlášky statutárního města Brna č. 12/2011, 
o regulaci veřejné produkce hudby v pohostinských zařízeních 
a restauračních zahrádkách, za účelem zabezpečení místních záležitostí 
veřejného pořádku. 

     Projednáno v RMČ Brno-jih na 34. zasedání dne 27.01.2016 
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Komentář:  
V příloze obecně závazné vyhlášky statutárního města Brna č. 12/2011 jsou stanovena místa, 
na kterých lze v pohostinských zařízeních a restauračních zahrádkách veřejnou produkci 
hudby vykonávat pouze v určeném čase. Tato příloha je aktualizována každých 12 měsíců od 
nabytí účinnosti vyhlášky. 
 

V současné době jsou stanovena místa regulace hudby v pohostinských zařízeních                           
a restauračních zahrádkách na ul.: Bohunická, Břeclavská, Černovická, Dufkovo nábřeží, 
Hněvkovského, Jeneweinova, K Lávce, K Nábřeží, Komárovská, Kšírova, Skandinávská, 
Sokolova, Svatopetrská, Vodařská a Zelná.  
Příloha: 
Příloha obecně závazné vyhlášky č. 6/2015, kterou se mění a doplňuje obecně závazná 
vyhláška statutárního města Brna č. 12/2011, o regulaci veřejné produkce hudby 
v pohostinských zařízeních a restauračních zahrádkách, za účelem zabezpečení místních 
záležitostí veřejného pořádku, ve znění obecně závazné vyhlášky č. 4/2014 
 

Usnesení:   
ZMČ Brno – jih ponechává stávající znění obecně závazné vyhlášky statutárního města 
Brna č. 12/2011, o regulaci veřejné produkce hudby v pohostinských zařízeních                       
a v restauračních zahrádkách, za účelem zabezpečení místních záležitostí veřejného 
pořádku. ZMČ Brno – jih ukládá odboru životního prostředí písemně vyrozumět Odbor 
vnitřních věcí MMB.  
 
Hlasování:     pro – 17         proti – 0         zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato 
 
ad 10) Změny ÚPmB   
 

10.1   
Vyjádření k záměrům na pořízení změn Územního plánu města Brna -                  
44. soubor a k záměru 40. souboru změn – celoměstského významu. 

     Projednáno v RMČ Brno-jih na 37. zasedání dne 09.03.2016 
 

Podklady obdrženy od MMB Odbor územního plánování a rozvoje. 
Žadatel: MMB Odbor územního plánování a rozvoje 
 

Usnesení:   
ZMČ Brno-jih na základě doporučení RMČ Brno-jih k záměru 40. souboru změn 
Územního plánu města Brna – celoměstského významu nemá připomínky                                
a k jednotlivým záměrům na pořízení změn Územního plánu města Brna – 44. soubor 
stanovuje: 
 
změna č. B34/13-II  Neprověřovat možnost změny funkčního využití ploch    
změna č. B35/13-II  Prověřit možnost změny funkčního využití ploch  
změna č. B45/14-I  Prověřit možnost změny funkčního využití ploch    
změna č. B46/14-I  Prověřit možnost změny funkčního využití ploch    
změna č. B47/14-I  Prověřit možnost změny funkčního využití ploch    
změna č. B48/14-I  Prověřit možnost změny funkčního využití ploch    
změna č. B49/14-I Prověřit možnost změny funkčního využití ploch    
změna č. B50/14-I Neprověřovat možnost změny funkčního využití ploch    
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změna č. B35/14-II  Prověřit možnost změny funkčního využití ploch za podmínky 
prověření technického řešení dopravní a technické infrastruktury    

změna č. B37/14-II/1  Prověřit možnost změny významu funkční plochy   
změna č. B37/14-II/2 Prověřit možnost změny významu funkční plochy   
změna č. B37/14-II/3 Prověřit možnost změny významu funkční plochy   
změna č. B50/15-I  Neprověřovat možnost změny funkčního využití ploch    
změna č. B58/15-I Neprověřovat možnost změny funkčního využití ploch    
změna č. B59/15-I Neprověřovat možnost změny funkčního využití ploch    
změna č. B70/15-I Prověřit možnost změny funkčního využití ploch    
změna č. B19/15-II Prověřit možnost změny za podmínky komplexního řešení celé 

lokality vymezené hranicí katastru, řekou, ulicí Modřickou a nově 
navrženou komunikací v ÚP v návaznosti na zpracovanou studii 
Modřická 

změna č. B20/15-II Prověřit možnost změny s ohledem na plánovanou výstavbu 
dopravní infrastruktury 

změna č. B21/15-II Neprověřovat možnost změny – aktivní záplavová zóna 
změna č. B22/15-II Neprověřovat možnost změny – aktivní záplavová zóna    
změna č. B23/15-II Neprověřovat možnost změny – aktivní záplavová zóna 
změna č. B24/15-II Neprověřovat možnost změny funkčního využití ploch    
změna č. B25/15-II Neprověřovat možnost změny  
změna č. B82/15-II Prověřit možnost změny funkčního využití ploch    
 
 
Hlasování:  pro – 10        proti – 2           zdržel se – 5           
Usnesení bylo přijato 
 

ad 11) Různé   
 

11.1  
Pojmenovaní nově dokončené ulice „Nová Agrozet“. 

     Projednáno v RMČ Brno-jih na 37. zasedání dne 09.03.2016 
 

Komentář:  
Komise bezpečnosti, dopravy a veřejného pořádku na základě Zásad tvorby uličního 
názvosloví a označování ulic, veřejných prostranství a číslování budov v městě Brně vybrala        
z obdržených návrhů od občanů pro pojmenování ulice „Nová Agrozet“ možné názvy: 
1. Dormas 
2. Propojka 
3. U sídliště 
4. Přes Ponávku 
5. Před sídlištěm 
 

Projednáno v RMČ Brno-jih na svém 37.  zasedání dne 9. 3. 2016.  
RMČ Brno-jih vybírá 2 možné názvy nové ulice:  
varianta č. 1. Dormas  
varianta č. 2. Propojka 
a předkládá je na 8. zasedání ZMČ Brno-jih dne 17. 3. 2016 k finálnímu výběru. 
 

Návrh usnesení:   
ZMČ Brno-jih schvaluje název vybudované ulice s pracovním názvem „Nová Agrozet“ 
- varianta č. … 
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Proběhla diskuse ohledně názvu vybudované ulice s pracovním názvem „Nová Agtozet“. 
Z diskuse vyplynul požadavek na stažení tohoto bodu z programu jednání. 
 
Pan starosta navrhl stažení bodu z jednání a projednání na příštím zasedání ZMČ: 
           
Hlasování:  pro – 16        proti – 0           zdržel se – 1           
Bod byl stažen z programu zasedání 
 
11.2  
Dotazy  
 
Mgr. Haluza – Dotaz ohledně Jižanském dvorečku – občané se zděšením volají a ptají se, co 
se zde odehrává? 
 
p. starosta – Nechal zpracovat posudek. Stav není optimální (proto se zakázalo krmení zvířat 
– pečivo). Zdravotní stav zvířat, zpřístupnění, zredukovat počty (odchyt 4 daňky a 4 březí 
daniely – odvoz obora Drnholec), ploty (větší péči než byla). Rybníček s vodou  (stav vody – 
prasata se rochní – kapři umírají = veterinární kontrola.  
 
Mgr. Haluza – Požadavek získat veterinární zprávu. 
 
p. starosta – Zpráva mu bude polána e-mailem. 
 
Mgr. Haluza – informace se nezakládají na pravdě, na dvorek chodili pravidelně veterináři 
(každý rok) – bylo konzultováno. Nyní konzultováno pouze s jednou veterinářkou (pokud je 
to veterinář, který se stará o pejsky a kočičky ne o skot a ovce). Oni dříve konzultovali                     
s různými druhy veterinářů, myslivci a chovateli. Nabývá přesvědčení, že zde něco fungovalo 
a existovalo 7 let a někdo se snaží uměle vytvářet problém, a pak ho řeší. 
 
p. starosta – Chceme zlepšit zdravotní stav zvířat. Nikdo nechce dvorek rušit. 
 
Ing. Böhmová – Dotaz, proč zastupitelé neobdrželi zápis  z RMČ, poslední mají ze dne 
10.02.2016?  
 
p. místostarosta – Omlouvá se, ale zápis ke kontrole zůstal u něj na stole – byl nemocný                    
a nepředal ho ke kontrole dál.  
 
Ing. Dočekal – Dotaz z  minula  ohledně přeložky kabelů za sídlištěm a před garážemi – 
vysvětlení obdržel od p. kolegy (p. tajemníka). Zůstal zde betonový solitér – vpravo od 
garáží). 
 
Ing. Rusler (vedoucí OŽP) – Firma bude dělat, zasívat trávu, není dokončeno. Až země 
vyschne, bude se odstraňovat i tento betonový solitér (sloup).  
 
Ing. Dočekal – Dochází ke krádežím u aut (reflektory a příslušenství u dražších značek aut). 
Nelze instalovat kamery? 
 
p. starosta – Přístup musí být napojen na optiku. Bude iniciovat získání dotace kamerového 
systému pro sídliště.  
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11.3      
Závěr 
Pan starosta poděkoval všem za účast a ukončil 8. zasedání ZMČ Brno-jih.          
          
Ukončení zasedání v 19.41 h. 
 
 

Zapsala: Pažoutová D. 
V Brně dne  18.03.2016 
 
 
 
Ověřili dne: …………………………………………………………………… 
 
 
Ing. Anna Böhmová ……………………………………………........................ 
 
 
Ing. David Rotrekl .....…………………………………………………………. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
                                                                                          Mgr. Ing. Daniel Kypr 
                                                                                           starosta MČ Brno-jih 


